



## Marketing Communication Terms شروط الرسائل التسويقية

In line with the Consumer Protection Regulation, Sharjah Islamic Bank, (SIB) has updated its terms and conditions for all products and services. For more information kindly visit & read the updated terms and conditions: [www.sib.ae/tariff](http://www.sib.ae/tariff)

By submitting this form, the applicant, undertake and agree that the information and documents enclosed with this application are true and correct, submitted documents will become part of the Bank's records and may not be returned. The applicant hereby authorize Sharjah Islamic Bank to verify any information contained in this application from source it may consider appropriate, and access the applicant credit information from Al Etihad Credit Bureau (AECB).

SIB would like to keep you updated on its latest offerings, products and/or services that may be of interest to you. If you no longer wish to receive these promotional communications by call, SMS or email, simply send "OPTOUT" to 6667

### Privacy Policy

SIB is committed to protecting your privacy, whether you are an employee, customer, third party, or shareholder of the bank. SIB commits to full transparency in terms of how your personal data is handled and shared. This also ensures that you are always in control of your data through the rights that you have been granted in applicable data privacy legislation, including the Consumer Protection Regulation.

تماشياً مع لائحة حماية المستهلك، قام مصرف الشارقة الإسلامي بتحديث الشروط والأحكام الخاصة به. لمزيد من المعلومات، تفضل بزيارة وقراءة الشروط والأحكام المحدثة: [www.sib.ae/tariff](http://www.sib.ae/tariff)

بإرسال الطلب فإن العميل يوافق على شروط وأحكام المنتج من خلال تقديم هذا الطلب، يتعهد مقدم الطلب ويوافق على أن المعلومات والمستندات المرفقة بهذا الطلب صحيحة، وستصبح المستندات المقدمة جزءاً من سجلات المصرف ولا يجوز إعادتها. يفوض مقدم الطلب بموجبه مصرف الشارقة الإسلامي للتحقق من أي معلومات واردة في هذا الطلب من المصدر الذي قد يراه مناسباً، أو الوصول إلى المعلومات الائتمانية لمقدم الطلب عبر الاتحاد للمعلومات الائتمانية (AECB).

يود مصرف الشارقة الإسلامي أن يبقيك على اطلاع دائم بأحدث عروضه و / أو منتجاته و / أو خدماته التي قد تهمك. إذا لم تعد ترغب في تلقي هذه الاتصالات الترويجية عن طريق الاتصال أو الرسائل القصيرة أو البريد الإلكتروني، فما عليك سوى إرسال "OPTOUT" إلى 6667

### سياسة الخصوصية

يتعهد مصرف الشارقة الإسلامي بحماية خصوصيتك، سواء كنت موظفًا أو عميلًا أو طرفًا ثالثًا أو مساهمًا في المصرف. ويتعهد مصرف الشارقة الإسلامي بالشفافية الكاملة فيما يتعلق بكيفية التعامل مع بياناتك الشخصية ومشاركتها. يضمن هذا أيضًا أنك تتحكم دائمًا في بياناتك من خلال الحقوق الممنوحة لك في تشريع خصوصية البيانات المعمول به، بما في ذلك لائحة حماية المستهلك.